
31. zasedání Školské rady 
30.8.2022 

 
Přítomni: Veronika Kotrbová, Martina Švejdová, Jana Křiváčková, 
Ladislava Míková, Václav Benda, Renata Skalová 
Hosté: Karel Derfl 
 
Program: 

1. Přivítání, program 
2. Hlasování o poskytnutí souhlasu s pořízením nahrávky z jednání 
3. Informace o školním roce 2022/23 
4. Informace o probíhajících projektech 
5. Schválení změn v ŠVP 
6. Různé 
7. Diskuze, závěr 
 
 

ad. 1 Úvodní slovo a přivítání 
Předsedkyně ŠR přivítala všechny přítomné členy a seznámila je 
s programem zasedání ŠR.  

 
ad. 2 Hlasování o poskytnutí souhlasu s pořízením nahrávky jednání 
Předsedkyně seznámila zúčastněné s požadavkem na nahrávání 
zasedání školské rady. Následně byli všichni vyzváni, aby se k požadavku 
vyjádřili souhlasem či nesouhlasem. Žádost byla odsouhlasena 
jednomyslně.  
 
Nahrávka se nebude nikde zveřejňovat, je pořizována výhradně za účelem 
pořízení zápisu a bude archivována po dobu jednoho roku u předsedkyně 
školské rady. Poté bude vymazána. 
 
ad. 3 Informace o školním roce 2022/2023 

 Ředitel Karel Derfl informoval o personálních změnách 
v pedagogickém sboru.  

 V novém školním roce proběhnou besídky, divadla a další akce a 
setkání s rodiči a veřejností stejně tak jako v době před covidovými 
opatřeními. 

 Ve škole pracuje koordinátorka pro ukrajinské děti. V současné 
době do školy dochází 11 ukrajinských žáků. 

 V novém školním roce proběhne příprava na letní pobyt žáků z 
partnerské švýcarské školy v Chrašticích. Pobyt se bude konat 
druhý týden v červenci.  

 Došlo k vybudování nové kmenové třídy.  



 V průběhu léta proběhla rekonstrukce sociálního zařízení u školní 
jídelny.  

 Ředitel Karel Derfl uvedl, že výuka některých předmětů probíhá 
v tzv. tandemu. Popsal výhody této výuky z pohledu pedagogů a 
žáků.  

 
ad. 4 Informace o probíhajících projektech 
Ředitel Karel Derfl informoval o účasti na projektu Erasmus+, Pomáháme 
školám k úspěchu, Minimalizace šikany, Program zaměřený na děti 
ohrožené školním neúspěchem. V rámci těchto projektů čeká pedagogy i 
žáky několik výjezdů do zahraničí. 
 
ad. 5 Schválení změn v ŠVP 
Ředitel Karel Derfl seznámil členy školské rady o změnách, které se týkají 
ŠVP. Do výuky je ve větší míře zařazen předmět informatika, žákům se 
navýšil počet vyučovaných hodin tohoto předmětu. Znalosti a dovednosti 
z předmětu informatika se budou prolínat i do ostatních předmětů. Tato 
změna je v souladu se státní strategií v oblasti IT. Požadované změny 
v ŠVP vycházející ze změněného RVP byly schváleny jednomyslně.  
 
ad. 6 Různé, závěr 
Ředitel informoval o nově zařazeném volitelném předmětu konverzace 
v anglickém jazyce. Je určen k procvičení znalostí tohoto jazyka pro žáky, 
kteří vycestují na Island. Dále uvedl, že není jisté, zda bude probíhat 
plavecký kurz, záleží na tom, zda město Příbram přistoupí k realizaci 
přestavby krytého bazénu. V novém školním roce budou otevřeny 
zájmové kroužky a školní klub. Ředitel Karel Derfl upozornil na 
pravděpodobnost zvýšení nákladů na energie v souvislosti s nárůstem 
spotřeby (další patro ZŠ a nové spotřebiče) a zvyšování cen. 
Paní starostka upozornila na možné další úpravy školní jídelny, které 
pokud by probíhaly během letních prázdnin, tak by omezily stravování dětí 
ze Švýcarska. 
 
ad. 7 Diskuze 
Byl vznesen dotaz na pokračování výuky matematiky podle Hejného 
metody, čtení genetickou metodou, psaní  Comenia skript a následné 
slovního hodnocení na vysvědčení. Ředitel k této věci sdělil, že výše 
uvedené metody jsou v souladu se strategií MŠMT, v souladu s RVP i 
s požadavky ČŠI a není proto důvod zavedené metody a postupy měnit.  
 
 
Zapsala: Ladislava Míková 
Ověřila: Jana Křiváčková 



 
 
 


